
حضور مدیرعامل ، معاونین و مدیران و پرسنل 
عملیاتی امور های اجرایی در مانورضربتي 

كاورینگ 7كیلومتر كنسول شبكه هاي توزیع 
برق فشار متوسط زنجان و ماهنشان

زنجان-فغفوری: به گزارش دفترروابط عمومي شركت توزيع 
نيروي برق استان زنجان، احمد اصغري مهرآبادي قائم مقام وزير راه 
وشهرسازي با اهداء لوح سپاس به خاطر همراهي و همكاري مجدانه 
در اجرا و اتمام پروژه هاي بزرگ مسكن مهر در استان و كشور ، از 

مهندس عادل كاظمي مديرعامل شركت اين شركت قدرداني كرد.

 دكتر فاطمه رجعتی 
سرپرست مركز مطالعات و توسعه دانشگاه شد

طی ابلاغی از سوی دكتر فريد نجفی معاون آموزشی دانشگاه 
توسعه  و  مطالعات  مركز  سرپرست  بعنوان  رجعتی  فاطمه  دكتر   ،

آموزش پزشكی دانشگاه منصوب شد.
وی فارغ التحصيل دكترای تخصصی رشته  آموزش و ارتقاء 

سلامت از دانشگاه علوم پزشكی اصفهان در سال 1393  است.
اين عضو هيأت علمی دانشگاه مؤلف  4 جلد كتاب در زمينه 
ارتقای سلامت  و  زندگی  ، سبک  و سلامت  ديجيتال  های  رسانه 
است و بيش از 40 مقاله ISI علمی و پژوهشی در زمينه آموزش 
بهداشت و ارتقاء سلامت و مديريت بيماران قلبی و عروقی نيز دارد.
از سوابق كاری دكتر رجعتی می توان به مديريت تحصيلات 
تكميلی دانشكده بهداشت و نيز مسئوليت كميته آموزش مجازی 
و مسئوليت المپياد مركز مطالعات و توسعه آموزش پزشكی اشاره 

كرد.
را دكتر محمدرضا سلحشور  فوق  پيشتر سمت  است  گفتنی 

عهده دار بوده است.

اعلام 968 مورد گزارش مردمی به ستاد خبری 
سازمان صنعت، معدن و تجارت مازندران

ساری – دهقان : طی دو ماه نخست سال جاری 968 مورد 
و  معدن  صنعت،  سازمان  خبری  ستاد  طريق  از  مردمی  گزارش 

تجارت مازندران دريافت شد.
مديريت  اصغرزاده  حسين  مازندران،   خبرنگار  گزارش  به 
نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت استان مازندران 
با اعلام اين مطلب گفت: از اين تعداد گزارش 565 مورد بصورت 
كتبی   بصورت  مورد   270 و  حضوری  بصورت  مورد   133 تلفنی، 

بوده است.
تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  بازرسی  و  نظارت  مديريت 
استان مازندران افزود: 3/87 درصد گزارش دريافتی رسيدگی شده 

كه از  اين تعداد 463 مورد منجر به كشف تخلف گرديد.
فروشی  گران  را  دريافتی  شكايات  آمار  بيشترين  زاده  اصغر   
با 626 مورد، كم فروشی و تقلب 205 مورد و عدم درج قيمت با 
80 مورد اعلام و  تصريح كرد: بيشترين كالا و خدمات مورد تخلف 
خواروبار ، غذاهای رستورانی و قهوه خانه ای، ميوه و سبزی، انواع 

نان،پوشاک و مرغ بوده است.
يادآور می شود شهروندان عزيز می توانند در صورت مشاهده 

هرگونه تخلف اقتصادی مراتب را به تلفن 124 اعلام نماييد.

شروع بكار مجدد پروژه آبرسانی مجتمع 
قوله رش در شهرستان ثلاث باباجانی

روستايی  فاضلاب  و  آب  روابط عمومی شركت  گزارش  به 
ثلاث  شهرستان  آبفار  امور  ،سرپرست  كرمانشاه  استان 
قوله  مجتمع  آبرسانی  عمليات  مجدد  بكار  شروع  از  باباجانی 

رش خبر داد.
اينكه چندين سال  به  توجه  با  افزود  راستا  اين  در  مشايخی 
–ده  عثمان  لمه  سهراب-چم  لمه  قوله رش-چم  روستاهای  است 
عباس وروستای قوله رش از نعمت آب شرب بی بهره می باشند.اين 
امور پس از مطالعه وتهيه نقشه نسبت به واگذاری فاز اول پروژه 
با 16كيلومتر لوله گذاری- 2 باب مخزن به حجم 150مترمكعب 
–ساخت 4 باب فشار شكن اقدام نمود كه در حال حاضر خطوط 
پايان  به  100مترمكعبی  مخزن  وساخت  ها  شكن  –فشار  انتقال 
مخزن  ساخت  ملی  اعتبارات  محل  از  اعتبار  تامين  وبا  رسيده 
50مترمكعبی و احداث شبكه آبرسانی نيز از برنامه آتی اين شركت 
جهت آبدار نمودن روستاهای مذكور والحاق روستاهای پالان سفلی 
آينده  در  پروزه  اين  اجرای  با  كه  باشد  می  طرح  به  وند  آيينه  و 
جمعا207خانوار با جمعيت1000نفر از نعمت آب شرب برخوردار 

می گردند.

سودابه مختاری از گلستان »مسئول كمیته 
برگزاری مسابقات« كشتی غرب آسیا شد

از سوی كنفدراسيون غرب آسيا سودابه مختاری از گلستان 
انتخاب  منطقه  اين  مسابقات  برگزاری  كميته  مسئول  عنوان  به 
شد.به گزارش پايگاه خبری وزارت ورزش و جوانان و به نقل از 
روابط عمومی ورزش و جوانان استان گلستان ، سودابه مختاری 
سرپرست  نيز  و  كشتی  فدراسيون  ريزی  برنامه  واحد  مسئول 
در  گلستان،  از  كشور  كشتی  بانوان  مسابقات  برگزاری  ستاد 
به  بيروت،  در  آسيا  غرب  كشتی  گذشته  هفته  اواخر  جلسه 
آسيا  غرب  كشتی  مسابقات«  برگزاری  كميته  »مسئول  عنوان 
غرب  كشتی  كنفدراسيون  انتخابات  است  گرديد.گفتنی  انتخاب 
به  ايران  و  شد  برگزار  بيروت  شهر  در  جاری  هفته  اواخر  آسيا 
انتخابات  اين  شد.در  انتخاب  منطقه  اين  كشتی  مقر  عنوان 
و  يمن  سوريه؛  لبنان؛  عراق؛  ايران؛  كشورهای  نمايندگان  كه 
رييس  عنوان  به  عراق  كشور  از  زعيم  داشتند  حضور  فلسطين 
كشتی  شورای  گرديد.اعضای  انتخاب  آسيا  غرب  كشتی  شورای 
حضور  به  توجه  با  شده،  تشكيل  كشور  يازده  از  كه  آسيا  غرب 
عنوان  به  ايران  كشتی  فدراسيون  رئيس  نايب  تميم  بنی  حميد 
اين  دبيركل  عنوان  به  خواستند  وی  از  آسيا،  شورای  دبيركل 
منطقه نيز فعاليت نموده و فدراسيون های كشتی غرب آسيا را 

ايران مقر كشتی اين منطقه شد. كمک كند. همچنين 

 جلسه شورای مدیران مخابرات 
منطقه گلستان برگزار شد

در اين جلسه كه به مديريت مهندس شهمرادی مدير مخابرات 
منطقه گلستان و با حضور معاون ، مديران و روسای ادارات ستادی و 
تابعه برگزار شد درخصوص بررسی عملكرد بخشهای مختلف  برنامه 
ريزی گرديده بود.مهندس شهمرادی مدير مخابرات منطقه گلستان 
با تاكيد بر اينكه   تمامی سطوح سازمان در راه تحقق يک هدف  
كه همان اجرای تكاليف محوله از سوی شركت مخابرات ايران است 
حركت كنند، گفت : همگی  بايد درجهت منافع سازمانی حركت 
كنيم و نسبت به اجرای احسن وظايف متعهد باشيم.وی با اشاره 
تكاليف  گفت:  ايران  مخابرات  شركت  رويكرد  و  نگاه  در  تغيير  به 
محوله به ما بسيار با اهميت است وانتظار ميرود همراهی و همدلی 
آگاهی  گردد.وی  فعاليتها  اين  اجرای  در  تسريع  موجب  كاركنان 
محوله  وظايف  در  بندی  اولويت   ، زيرمجموعه  امورات  از  مديران 
وظايف  تشريح  و  كار  تعريف   ، ها  پروژه  از  برخی  دانستن  مهم  و 
هركدام از كاركنان ، حركت نكردن برخلاف سياستهای شركت و 
رفع عدم تعاملات بين حوزه ای را از عوامل تاثير گذار در اجرای 
به موقع فرآيندهای و پروژه های كاری دانست و افزود: بايد با طرح 
ريزی حركتی جديد و رو به جلو ، در راه تحقق هدف های در نظر 
گرفته تلاش نماييم. در ادامه اين جلسه عملكرد بخشهای مختلف 
ستادی و تابعه بررسی و به منظور حل مشكلات ،  راهكارهای لازم 

ارائه گرديد.

مجلس  در  اصفهان  نماينده  -مرادیان:  اصفهان 
شوراي اسلامي گفت: شهردار اصفهان تعامل بسيار خوبي 
با ساير مديران شهري و شهروندان اصفهاني دارد كه همين 
موضوع تاثير بسيار مطلوبي در پيشرفت اجراي پروژه هاي 

شهري اصفهان داشته است.
به گزارش اداره ارتباطات رسانه اي شهرداري اصفهان، 
حسن كامران در حاشيه پنجاه و هشتمين برنامه از سري 
برنامه هاي هر هفته چند افتتاح كه اين مرتبه در منطقه 
شهردار  كرد:  اظهار  شد  برگزار  اصفهان،  شهرداري  سه 
تعامل  است  غرور  و  تكبر  از  عاري  اينكه  دليل  به  اصفهان 
بسيار خوبي با ساير مديران شهري و شهروندان اصفهاني دارد كه همين موضوع تاثير بسيار مطلوبي در پيشرفت اجراي 

پروژه هاي شهري اصفهان داشته است.
وي با بيان اينكه با وجود شرايط بد اقتصادي شهرداري اصفهان پروژه هاي خود را به خوبي پيش مي برد، تصريح 
كرد: همه هفته شاهد افتتاح و اجراي پروژه هاي مختلف در سطح شهر اصفهان هستيم كه اين اقدامات جاي تشكر 

بسيار از شهردار اصفهان و اعضاي محترم شوراي اسلامي شهر اصفهان دارد.
نماينده اصفهان در مجلس شوراي اسلامي ادامه داد: جوسازي هاي بسياري كه در مركز عليه اصفهان مبني بر 
برخوردار بودن اصفهاني ها وجود دارد كه همين موضوع سبب شده كمترين اعتبارات عمراني براي اين شهر در نظر 

گرفته شود اين در حاليست كه اصفهاني ها بيشترين ماليات را در كشور مي پردازند.
به خوبي در حال  اين پروژه در اصفهان  به پروژه قطار شهري اصفهان، اضافه كرد: سرعت اجراي  اشاره  با  وي 

پيشرفت است و ما نيز اميدوارم در بودجه ساليانه بتوانيم بودجه مترو را براي اصفهان ارتقا دهيم.

و  آب  عامل شركت  مدير   : – نرگس اصلانی  ملارد 
افتتاح  از  تهران  استان  غرب  شهركهای  و  شهرها  فاضلاب 
تصفيه خانه مسكن مهر شهر صفادشت در نيمه اول سال 

جاری خبر داد.
شهركهای  و  شهرها  آبفای  عمومی  روابط  گزارش  به 
تحت  جمعيت  گفت:  جنتی  منصور  تهران،  استان  غرب 
پوشش آن حدود 50 هزار نفر می باشد، كه بخشی از آن با 

95 درصد پيشرفت بزودی افتتاح خواهد شد.
وی افزود: فرآيند تصفيه فاضلاب در اين تصفيه خانه از 
طريق هوادهی گسترده با قابليت حذف بيولوژيكی نيتروژن 
و فسفر است، كه در سطح شركت آب و فاضلاب شهرها و شهركهای غرب استان تهران اين سومين تصفيه خانه فاضلاب 

در طی دو سال می باشد كه به بهره برداری می رسد.
جنتی تصريح كرد: تاثيرات نامطلوب زيست محيطی ناشی از دفع نادرست فاضلاب های شهری و صنعتی ضمن 
آلودگی آبخوان ها در چرخه طبيعی آب نيز اختلال ايجاد خواهد كرد، از سوی ديگر به دليل گسترش بيماری ها ايجاب 
می كند تا به منظور حفظ سلامت و پيشگيری از بروز اختلال در چرخه آب، فاضلاب ها به نحو مطلوب جمع آوری، 

تصفيه و به چرخه طبيعی بازگردانده شوند.
مدير عامل آبفای شهرها و شهركهای غرب تهران ضمن اشاره به پروژه های فاضلاب اجرا شده در غرب استان 
تهران و تاكيد برضرورت آن خاطر نشان كرد: شناسايی، ارزيابی و تحت كنترل قرار دادن خطرات زيست محيطی، 
همچنين مطالعه و احداث مدرن ترين تاسيسات فاضلاب از جمله مهمترين اهداف شركت است كه با جديت دنبال 

می شود.

نماینده اصفهان در مجلس شوراي اسلامي:

 تعامل شهردار؛ عامل پيشرفت 
پروژه هاي شهري اصفهان

مدیر عامل شركت آب و فاضلاب شهرها و شهركهای غرب استان تهران:

 بهره برداری از تصفيه خانه فاضلاب مسکن مهر 
صفا دشت

معاون مالی اقتصادی ذوب آهن اصفهان در گفتگو با خبرنگار ما با اشاره 
به اقدامات مهم و مديريت اعمال شده در سطح شركت و به استناد صورت های 
مالی سال 95 شركت گفت : صورت هاي مالي سال 95 ذوب آهن كه در سايت 
كدال منتشر شد حاكي از كاهش بيش از 400 ميليارد تومان زيان نسبت به 
سال قبل )94( مي باشد اين موضوع ، بيانگر عملكرد مثبت شركت نسبت به 
سال گذشته است و اين در حالي است كه  با در نظر گرفتن تورم حداقل 10 
در صدی نسبت به سال 94 و با عنايت به توليد برابر طي دو سال 94 و 95 ، 
چنانچه عملكرد شركت عينا مطابق با سال 94 تداوم پيدا مي كرد زيان مورد 

انتظار در سال مالي 95 حدود 1250 ميليارد تومان مي بود .
به  شركت  زيان  ميزان   95 سال  در  آنجاييكه  از   : گفت  ادامه  در  وی 
تومان  ميليارد   520 موضوع  اين   ، يافته  كاهش  تومان  ميليارد  حدود730 
عملكرد اقتصادي مثبت شركت را نشان  مي دهد و دست يابی به اين مهم در 
نتيجه صرفه جويي اقتصادي و مديريت بهينه منابع و هزينه ها ، مديريت بازار 
محصول و ... حاصل گرديده است . اين در حالي است كه اين شركت در پايان 
سال 95 بر خلاف سال قبل شاهد سود ناخالص بوده و ميزان تغييرات معادل 

148 در صد مي باشد .
وی تصريح نمود : اين شركت در سال 95 در بخش هزينه هاي عملياتي 
معادل 77 ميليارد تومان نيز صرفه جويي داشته است و بررسي هاي بيشتر 
حاكي از آن است كه اخذ وام جديد از بانكها در سال 95 متوقف گرديده و 
بابت سود وامهای دريافتی و  از بدهی خود  توانست حدود يک سوم  شركت 
مبلغ 14 ميليارد تومان از اصل بدهی بانكی خود را تسويه نمايد. همچنين اين 
شركت ساماندهی بدهی بانكها در قالب مصوبه ستاد تسهيل و كاهش هر چه 
بيشتر بدهی های بانكی  و هزينه های مالی را يكی از اولويتهای اصلی شركت 

در سال 96 در دستور كار خود قرار داده است .
وی افزود :  اطلاعات كاملتری در خصوص مباحث مالي در سايت سازمان 

بورس اوراق بهادار و كدال قابل پيگيري است 
معاون مالی اقتصادی ذوب آهن اصفهان تصريح نمود : از ديگر اقدامات 
انجام شده جهت اصلاح ساختار مالي شركت و پس از پيگير هاي فراوان،سرمايه 
ثبت شده شركت 4/2 برابر ) از 780ميليارد تومان به 3300 ميليارد تومان( 

افزايش يافت .
وی گفت : بدنبال اين موضوع قيمت بازار سهام شركت بهبود يافته و  اين 

شرايط كماكان ادامه خواهد داشت .
ضمن اينكه با پيگيري هاي انجام شده، تهاتر 760 ميليارد تومان بدهي 
شركت با مطالبات  سازمان تامين اجتماعي از دولت ، مراحل نهايي خود را 

طي مي نمايد.

كرامت  رعايت  منظور  به  شركت  همچنين   : آورشد  ياد  همچنين  وی 
انسانی نسبت به حفظ نيروي انساني  اهتمام ورزيده و با دردست گرفتن پروژه 
های اجرايی  و عمرانی داخل شركت و حذف تدريجی بخشی از پيمانكاران 
های  پروژه  حجم  افزايش  با   ، شركت  جاری  عمليات  اجرای  ضمن  توانست 
سرمايه ای در كنار ديگر تلاشهای انجام شده ، قيمت تمام شده خود را كاهش 

و در نهايت به سود عملياتی دست يابد . 
مقايسه آماری نرخ فروش محصولات شركت طی سال های94 و   •

95
محصولات اصلي

قيمت تمام شده نرخ فروش   سال  
14،137   13،634   94
13،764   13،946   95

بر اساس آخرین صورت هاي مالي وگزارش عملكرد منتشر شده ذوب آهن اصفهان در سال 95

افق های اميد و شكوفايي مجدد در ذوب آهن اصفهان جان تازه گرفت

شهرستان6روزنامهاخبار صنعت  پنجشنبه 11 خرداد 1396    شماره 658 اخبار

مهمترین رسالت شورای فرهنگی توسعه ی 
فضای تفاهم، همدلی و صميميت در 
محيطهای اداری است

شورای  جلسه  اولين  قلیپور-  زینب  رشت- 
جاده  نقل  و  حمل  و  راهداری  كل  اداره  فرهنگی 
معاونين،  كل،  مدير  حضور  با  گيلان  استان  ای 
روسای ادارات كالا- مسافر- امور اداری- فرمانده 
كل  اداره  عمومی  روابط  و  بسيج  مقاومت  پايگاه 
نازک  مهندس  شد.  برگزار  كل  مدير  دفتر  در 
ای  جاده  نقل  و  وحمل  راهداری  كل  مدير  كار، 
اين  در  اداره كل  فرهنگی  رييس شورای  و  استان 
آرامش  و  امنيت  گفت:ما  سخنانی  طی  نشست 
بايد  و  هستيم  شهداء  خون  مديون  را  امروزمان 
و  ارزشها  عزيزان كه همان حفظ  اين  آرمانهای  به 
پايبند  بوده  اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام  شعائر 
فرهنگی  شورای  گيری  شكل  افزود:  وی  باشيم. 

زيرشاخه  به  آن  بندی  تقسيم  و  ادارات  سطح  در 
از  ونهی  معروف  به  امر  نماز،  اقامه  نظير  هايی 
از  نشان  عفاف  و  حجاب  و  شهروندی  منكر،حقوق 
اهميت اين مقوله به عنوان يک امر تاثير گذار در 
باشد.  می  اداری  در محيطهای  بويژه  سطح جامعه 
ای  جاده  نقل  و  وحمل  راهداری  كل  مدير 
منسجم  های  برنامه  تدوين  و  هدفگذاری  استان 
داده  قرار  تاكيد  مورد  را  سال  طول  در  فرهنگی 
و  صميميت  همدلی،  فضای  ی  توسعه  افزود:  و 
و  اداری  محيط  در  كاركنان  فيمابين  همكاری 
ارباب  با  ارتباط  در  شهروندی  حقوق  رعايت  نيز 
رسالت  مهمترين  كل  اداره  مخاطبين  و  رجوع 
به  دستيابی  و  بوده  فرهنگی  شورای  گيری  شكل 

پيگيری  و  منظم  جلسات  برپايی  با  اهداف  اين 
نمودن  لحاظ  با  مدون  ريزی  برنامه  تنظيم  و 
دستيابی  قابل  مذهبی  و  ملی  های  مناسبت 
جلسه  اين  در  باشد  می  ذكر  شايان  باشد.  می 
نماز،حقوق  زمينه  در  تفكيک  به  گزارشهايی 
شهروندی، امر به معروف ونهی از منكر  و حجاب 
ارائه  نشست  در  حاضر  اعضای  سوی  از  عفاف  و 
فرهنگی  های  برنامه  نشست  اين  درادامه  شد. 
تصويب  و  بررسی  مورد  رمضان  مبارک  ماه  ويژه 
نيز،  جلسه  اولين  انتهايی  دربخش  و  گرفت  قرار 
نماز  اقامه  شورای  دبير  بصيری  علی  محمد  آقای 
اداره كل از سوی مدير كل به عنوان دبير شورای 

گرديد. منصوب  فرهنگی 

فرمانده سپاه حضرت نبی اكرم)ص( استان كرمانشاه مطرح كرد:

کشور دارای اقتدار امنيتی است
را  اسلامی  ايران  كرمانشاه،  استان  نبی اكرم)ص(  حضرت  سپاه  فرمانده 
به واسطه پشتوانه مردمی و استقامت در مقابل توطئه های 38 ساله آمريكا 

كشوری مقتدر از نظر امنيتی دانست.
فرمانده  ومعارفه  توديع  درمراسم  چهارشنبه  روز  ريحانی  بهمن  سردار 
كبير  بنيانگذار  سالگردارتحال  فرارسيدن  به  بااشاره  سرپلذهاب  ناحيه  سپاه 
انقلاب اسلامی اظهارداشت : تمام افتخارات ما مديون امام)ره(  است و امام 
ما را از هيچ بودن به اينجا رساند و زنده شدن جديدی از دين اسلام را در 

كشور احيا كرد.
فرمانده سپاه حضرت نبی اكرم)ص( استان كرمانشاه يادآور شد: امام )ره( 
با بازخوانی و بازشناسی اسلام دركشوری كه به ظاهر مسلمان بود اما هيچ 

تعبيری از اسلام نداشت دين اسلام را به مردم فهماند.
دوری از ولایت فقیه باعث شکست می شود

وی افزود: ايران درزمان پيش از انقلاب چماق آمريكا درمنطقه بود اما 
امام)ره( از دل ملت سربلند ايران كه امروز آوازه دنيا شده است بيرون آمد و 
سلطه آمريكا و استكبار در كشور را خاتمه داد و ما امروز بايد پشتيبان ولايت 

فقيه باشيم كه اگر ازولايت دورشويم روزشكست ما خواهد بود.
سردار ريحانی در ادامه به برنامه فرهنگی يادواره شهدای بازی دراز اشاره 
كرد و اذعان داشت : اين حركت عظيم فرهنگی كه در مناطق عملياتی غرب 
كشور انجام می شود بی شک امروز بزرگترين ومعنوی ترين مراسم كشوری 

است كه بايد قدرآنرا دانست و آنرا حفظ  كرد.
استفاده از ظرفيت يادواره بازی دراز برای معرفی يادمان های دفاع مقدس

مراسم  برگزاری  اظهارداشت:  سرپلذهاب  ازمردم  وتقدير  تشكر  با  وی 
باشكوه واعتقادی ومعنوی يادواره شهدای بازی دراز حاصل تلاش و مديريت 
اضافه  اين جمعيت  به  مسئولين و مردم ولايتمدارشهرستان است و هرسال 
شده كه بايد از اين كار ارزشمند برای معرفی يادمان های دفاع مقدس غرب 

كشور استفاده كرد.
را  امنيت  درادامه  استان كرمانشاه،  نبی اكرم)ص(  فرمانده سپاه حضرت 
مهمترين مقوله كشورها دانست و گفت : تمامی حاكمان كشورها در رسيدن 
به امنيت پايدار تلاش می كنند تا بتوانند از منابع وثروت خود استفاده كنند.
وی  بابيان اينكه برخی با ثروت به دنبال خريدن امنيت هستند افزود: 
عربستان برای بدست آوردن امنيت ثروتش را خرج آمريكا می كند ولی قطعا 
بدانيد كه اين امنيت با حمايت آمريكا ماندگار نخواهد بود و همانند بسياری 

از حكومت های ديگر توسط خود آمريكا نابود خواهدشد.
گيری  شكل  در  را  امنيت  كسب  راه های  از  ديگر  يكی  ريحانی  سردار 
ارتشی نيرومند و مجهز دانست واذعان داشت: رژيم اشغالگر قدس با راه اندازی 
ارتش قدرتمند به دنبال ايجاد امنيت هستند ولی همه ديدند كه اين ارتش 

بزرگ و مجهز در برابر نيروهای حزب الله شكست خورد.
امنیت پایدار در سایه قرآن و پشتوانه مردم به دست می آید

وی تصريح كرد: امنيت كشور يک امنيت پايدار براساس آيه های قرآنی 
و بايک پشتوانه مردمی محكم با اعتقادی راسخ و رهنمودهای دين اسلام و 

رهبری انقلاب از يک طرف و وجود نيروی نظامی متدين وبا اعتقادی راسخ و 
مجهز به سلاح و تجهيزات پيشرفته است.

دارای  را  كشور  كرمانشاه،  استان  نبی اكرم)ص(  حضرت  سپاه  فرمانده 
وجود  بدون  امنيت  دارای  ازكشورهای  برخی  و گفت:  دانست  امنيتی  اقتدار 
خطرات توانستند به امنيت برسند ولی ايران اسلامی دربرابر انواع تهاجمات و 
توطئه های 38 ساله آمريكا و استكبار توانسته به امنيت پايدار برسد كه يک 

اقتدار امنيتی است.
وی خاطرنشان كرد: امنيت ما براساس كاركرد ولی فقيه است و امروز 
دشمنان ما به خوبی اين موضوع را درک كرده و در تلاش برای تضعيف اين 
برابر  در  مقاوم  و  مستحكم  مردمی  ما  داده  نشان  تاريخ  كه  هستند  جايگاه 

دشمنان حول محور ولايت فقيه بوده، هستيم وخواهيم بود.
اقتدار ما وابسته به وحدت مردم، ولایت فقیه، نیروهای نظامی و 

اعتقادات ما است
فقيه،  ولی  مردم،  وحدت  به  بسته  اقتدارما  داد:  ادامه  ريحانی  سردار 
نيروهای نظامی و اعتقادات ماست كه امروز دشمنان ما را به خشم آورده و 

آنها را از دست ما عصبانی كرده است.
وی تصريح كرد: حركت صعودی انقلاب اسلامی تداوم خواهد يافت و ما 
پيروزی های بزرگتری در پيش داريم كه در سايه اتحاد و همدلی مردم حول 

محور ولايت فقيه امكانپذير خواهد بود.
از بسترهای  استان كرمانشاه، يكی  نبی اكرم)ص(  فرمانده سپاه حضرت 
اتحاد مردمی و قدرت بازدارندگی را نيروی عظيم بسيج دانست و گفت: امام 
راحل به درستی به اين مسئله اشاره كرده و تا زمانيكه ما براساس اصول امام 

حركت كنيم سربلند و پيروز خواهيم بود.
وی درپايان بسيج را متعلق به همه نهادها واقشار عنوان كرد و ادامه داد: 
تمامی نهادها بايد خود را دراين مقوله متولی بدانند و در برنامه های بسيج با 

حفظ وحدت و همدلی برنامه ها را به پيش ببرند.
امنیت کشور مرهون خون شهداست

سرپلذهاب  ناحيه  سپاه  سابق  فرمانده  مراسم  اين  در  همچنين  لازم 
دارد مديون خون  آسايش در كشور وجود  و  امنيت  از  اظهارداشت: هرآنچه 

پاک ومقدس شهدايی است كه وجب به وجب خاک كشور را عطرآگين كرده 
و امروز مايه عرت وافتخار ملت و انقلاب هستند.

 : داد  ادامه  دارد،  رفتنی  اينكه هرآمدنی  بابيان  قنبری  سرهنگ مسعود 
آمدن و رفتن های مسئولين در پست های مختلف تلنگری است برای آماده 
شدن جهت رفتن هميشگی نزد خداوند و برداشت هرآنچه كه در مزرعه دنيا 

كاشته شده است.
وی درادامه به بيان بخشی از فعاليت های بسيجيان در شهرستان اشاره 
كرد و اذعان داشت: بسيجيان شهرستان درحوزه برنامه های فرهنگی محور 
تمامی كارها از صفر تا صد بودند و به حمدالله در تمامی برنامه های ابلاغی 

عملكرد بسيار بالايی را به ثبت رساندند.
قنبری در حوزه جذب وسازماندهی نيز اظهارداشت :جذب وسازماندهی 
از  نشان  كه  است  كشوری  ميانگين  از  بالاتر  15درصد  شهرستان  در  بسيج 
ولايتمداری مردم سرپلذهاب و هميشه در صحنه بودن اين مردم انقلابی است.

شهرستان سرپل ذهاب مستعد اجرای برنامه های اقتصاد مقاومتی است
اجرای  مستعد  را  شهرستان  سرپلذهاب  ناحيه  سپاه  سابق  فرمانده 
برنامه های اقتصاد مقاومتی دانست وافزود : در حوزه اقتصادمقاومتی كارآفرينی 
های بسياری با حمايت بسيج سازندگی شكل گرفته است و ميزان اعتباراتی 
كه دراين حوزه جذب شده بالاتر از حجم ابلاغی ناحيه بوده است و امروز نيز 
اين عطش جوانان كارآفرين در جذب اعتبارات اقتصاد مقاومتی سپاه فروكش 

نكرده است.  
برنامه های مهم سپاه شهرستان  از  وی محروميت زدايی را يكی ديگر 
عنوان كرد واذعان داشت: حضوركاروان های جهادی خارج استان در طول سال 
در مناطق مرزی ومحروم شهرستان و همچنين حضور بسيجيان شهرستان 
در اردوهای طرح هجرت محروميت را از بسياری از مناطق محروم شهرستان 

برطرف كرده است.
سرپل ذهاب از امنیت بالایی برخوردار است

فرمانده سابق سپاه ناحيه سرپل ذهاب درادامه به حوزه امنيت شهرستان 
اشاره كرد و گفت: باتوجه به مرزی بودن شهرستان تعامل مناسب دستگاههای 
امنيتی و حضور پر رنگ بسيج  امنيت شهرستان به لطف خدا از سطح بالايی 

برخوردار است.
وی در پايان به عملكرد خوب مجموعه سپاه شهرستان در استان و كشور 
اشاره كرد و گفت: سپاه ناحيه ازسال 89 تا امروز به عنوان يكی از نواحی برتر استان 
و گاها ناحيه برتر كشوربوده است كه حاصل زحمات مجموعه كاركنان سپاه، تلاش 
بسيجيان ولايتمدار و تعامل مناسب مسئولين و دستگاه های مختلف بوده است كه 
اين فعاليت با سينه سپر كردن بسيجيان در برابر تمام تهاجمات تداوم خواهد يافت 

تا از انقلابی كه حاصل خون شهداست دفاع كنيم.
لازم به ذكر است، دراين مراسم سرهنگ مسعود قنبری كه پيش از اين به 
عنوان مسئول سازمان اطلاعات سپاه استان معرفی شده بود از سمت فرماندهی 
سپاه ناحيه سرپل ذهاب توديع و سرهنگ نجفعلی كرمی كه پيش از اين فرمانده 

سپاه ناحيه دالاهو بود به عنوان فرمانده سپاه سرپلذهاب معرفی شد.


